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עמית עדי כרמלי   ברוריה לקנר  משה טייבעורכי הדין  :נעדרו

איתמר   פהים דאוד  בת אל בלאיש אשר אקסלרוד   איסמן 

אלה  יפעת תומר עוואודה נידאל אפרים נווה    דוננפלד

  קאופמן

 

  

 1 

 2 על סדר היום:

 3המינויים לקאדים על פי חוק הקאדים, ובוועדה למינוי  תבחירות לנציגי הלשכה בוועד .1

 4 1962-קאדי מד'הב כל פי חוק בתי הדין הדתיים הדרוזיים, התשכ"ג

 5 .2023דוחות כספיים לשנת אישור  .2

 6 העתק תעודות הסמכה. .3

 7האגודה לזכויות האזרח נגד הכנסת  32252-02-25ג"ץ להצטרפות הלשכה להליך ב בקשה .4

 8 ואחרים.

 9 הקמת ועדה למיפוי זכויות נפגעי ונפגעות מלחמת "חרבות ברזל". .5

 10 .שונות .6

 11 

 12 

 13 רוטוקול הדיוןפ

 14 .  העתק  תעודות הסמכה3

 15 

 16נדרשת אנחנו מדברים על הנושא של העתק תעודות הסמכה. המועצה הארצית  :דנה בלום

 17לקבל החלטה מעתה ואילך. מדובר בתעודות ההסמכה שמקבלים בטקס 

 18הוא מתקבל ללשכה  עורך דיןש ביוםקבלת עורכי דין חדשים.  טקס - ההסמכה

 19חלפה תקופה  מתקבל בשם הנוכחי שלו שמופיע על גבי תעודת ההסמכה. 

 20מנפיקים לו ואנו  הסמכה דין פונה בבקשה להנפיק לו העתק תעודההועורך 

 21והוא  Xהשאלה התעוררה כאשר לאדם ניתנה תעודה בשם  בקשתו ושולחים.ל

 22דוגמאות שנתקלנו בהן  .Y נתן לו לאחר תקופה בשםירוצה שהעתק התעודה י

 23כאשר אישה מתגרשת והיא אומרת אני לא רוצה את שם המשפחה  ,לאחרונה

 24מאחור אני  עמשרד, אני לא רוצה שזה יופיב התעודה תלויה אצליהקודם, 

 25חוזרת לשם נעוריי אני רוצה את תעודת ההסמכה בשם נעוריי. היום נתקלנו 

 26 בשני מקרים חדשים כאשר עורך הדין /עורכת הדין המירה את זהותה המינית

 27ואז נתקבל אלא נתקבלה. לא ושוב היא רוצה שלא יהיה כתוב  -שינוי מגדר  –

 28 אנחנו אומרים האם זה נכון ואפשרי לתת.
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 1 שם ושם משפחהוזאת לתעודה כי לדוגמה 'ל התעודה הוא כזה, הנוסח ש 

 2. ניתנה בחתימת ידי, ראש 'תקבלה כחברה בלשכת עורכי הדין בהתאם לחוקנ

 3הלשכה חותם ביום, חודש ושנה. יכול להיות שבמועד שהתעודה ניתנה היא 

 4הייתה בשם מיכל כהן. היום היא מבקשת לשנות את השם למיכל לוי. היא 

 5 כבר לא מיכל כהן עברתי את התקופה זה מזכיר לי את הבעל. אומרת אני 

 6אפשר אולי לשנות את הנוסח לנוסח עכשיו שהיא עורכת דין חברה בלשכת   :שפיגלחיה 

 7 ?עורכי הדין

 8הייתה מעין כוכבית בתעודה למטה והייתה תקופה שכשהנפקנו את התעודות   :בלוםדנה 

 9ם כך וכך והתעודה המקורית מיכאשר היה מצוין תעודה זו הינה במקום 

 10 .שם משפחהשניתנה על שם רעות ... זו דוגמה אחת שהיא ביקשה לשנות 

 11לאחרונה אנחנו עושים את זה בדרך הזאת נתנו העתק תעודה לעורכת הדין  

 12 וזה לא סיפק אותה. )מדברים ביחד(

 13שאין לשנות חברים יש חוות דעת של מירית שמדברת בעד עצמה. מירית בדעה ואאל חלאילה:   

 14גם אם ניתנה לפני שלושים וארבעים שנים התעודה  את תעודת ההסמכה

 15תקפה. כפי שלא משנים תעודת לידה של בן אדם גם תעודת ההסמכה שניתנה 

 16 משקפת את המצב ליום הנתינה שלה. )מדברים ביחד(

 17מירית צודקת בדבר אחד שאין חובה של הלשכה לתת תעודת הסמכה חדשה  

 18ים. יחד עם זה אלה חברים שלנו למקצוע ואנחנו נותנים ולשנות את הפרט

 19 שירות גם מעבר לחובות שלנו על פי החוק. 

 20בואו נגזר גזירה שווה מתעודת זיהוי ושינוי שם. תעודת הזהות היא הרמה   רומי קנבל:

 21בתעודת זהות ולי היה ההליך הזה  הגבוהה של מסמך מזהה במדינת ישראל.

 22את השם הקודם ואחרי שבע שנים זה נמחק ין יבמשך שבע שנים צריך לצ

 23ומונפקת תעודת זהות ללא השם הקודם. פה זו סיטואציה שכדאי לבחון 

 24 אותה.

 25בחוות הדעת שלנו הקבלנו את כרטיס החבר לתעודת זהות. כרטיס החבר  מירית שליו:

 26את כל הפרטים. שם מעדכן כל שנה. יש את המספר שמתקבל ואפשר לעדכן 

 27תעודת ההסמכה ניתנת נכון למועד מסוים והסעיף הקובע בחוק הלשכה סעיף 

 28תן לו תעודת יתרשום הלשכה את המועמד בפנקס חברי הלשכה ותאומר,  46

 29 . )מדברים  ביחד(חברות

 30אם היא שינתה את שם המשפחה שלה התגרשה זה לא סותר את זה  קס:'צ'ארז צ

 31 שהתעודה ניתנה ביום מסוים.

 32למשל הגיעה רעות כהן ביום כך וכך קיבלה את תעודת ההסמכה שלה כאשר   :דוברת

 33ני נאלצת להנפיק לה תעודה אאז  .גיא רון שהיה ראש הלשכה חתםיורי 

 34וצר יצור ונחדשה. אנחנו כבר לא יכולים להחתים את יורי גיא רון על התעודה 

 35 כלאיים. )מדברים ביחד(
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 1חברים הקלף הזה הוא לא תורה מסיני. תעודת ההסמכה שאנחנו נותנים :   ואאל חלאילה

 2צריך שבתעודת צריך לעשות בה שינוי מסוים ללא קשר לוויכוח כאן. 

 3ה בכיוון הזה. תעודת אההסמכה יהיה מספר תעודת זהות. צריכה לצאת הור

 4כתוב מספר סידורי.  הזהות זה מתכון בדוק למנע רמאויות. דבר שני, למטה

 5 המספר הסידורי צריך לרשום שם את מספר הרישיון.  במקום

 6בן אדם שיסתכל על התעודה שיראה מה שכתוב. אלה שני דברים שצריך 

 7 ותם בתעודת ההסמכה ללא קשר לוויכוח שיש לנו כאן. אלעשות 

 8זה בסדר, לגופו של עניין להצעה הספציפית הזאת, אלה לא מקרים חריגים  קס:'צ'ארז צ

 9שאנחנו מקבלים באופן תדיר. אז אפשר לקבוע איזה שהוא כלל חריג למקרה 

 10הספציפי. לדוגמה אני חושב שמדובר במישהי מהמחוז שלנו שהתגרשה והיא 

 11 לא רוצה את השם הזה. יכול להיות שאנחנו נסמיך את ראש הלשכה לחתום

 12על התעודה הזאת במקרה החריג הזה. לא נכתב שהיא ניתנה על ידי יורי גיא 

 13 רון. )מדברים ביחד( 

 14. אני לא מסכים שזה נושא מעניין, זה בכלל תאני מסכים לעניין תעודת הזהו :מטאנס שעאר

 15לא נושא לדיון, זה נושא טריוויאלי בעניין זכויות יסוד של נשים וגברים.  

 16 לשינוי וכולנו בעד מה הדיון הזה?צריכים להביא הצעה 

 17אני חושבת שלא מדובר בקשת מאד רחבה מדובר בחריגים. אני כן מבינה את   רומי קנבל:

 18מירית שלמעשה יוסי אמר מסמך יסוד. אי אפשר שלך העמדה המשפטית 

 19 לשנות מסמך יסוד ולהנפיק משהו בלי הערת כוכבית או הסבר. 

 20 ם שמשנים מסמך יסוד.אין תקדים כזה באף מקו יוסף ויצמן:

 21אז עלה רצון שזה יהיה מאחוריך תלוי שכל מי שיכנס פנימה יראה שיש לה  רומי קנבל:

 22קיבלה  ,רישיון. אפשר לתת תעודה נוספת ולהגיד שהיא חברה, עורכת דין

 23 תעודת רישיון בתאריך הזה והזה. וראש הלשכה כמובן חותם עליה. 

 24שקלים ויקבל דבר שנראה  200שבן אדם ישלם אם רוצים משהו יפה ומכובד  ערן בן ארי:

 25אותו דבר יהיה כתוב תעודת הסמכה. אתה תחתום היום שהוא מוסמך                       

 26 . )מדברים ביחד(1996-מ

 27נשאלה שאלה מה מקור הבעיה, מה הבעיה להמשיך בנוהל. אני חושב שיש  עמית בכר:

 28שהיא כל כך מזדקרת אבל אין בעיה בעיה אבל אני רוצה להבין את השאלה. 

 29כשזה כבר מוצג בפנינו. מישהו הרי בא ואמר זה פחות נראה ומכבד. )מדברים 

 30 ביחד(.

 31רומי הציעה הצעה שנראית לי כקונצנזוס. המסמך הזה תעודת ההסמכה הוא  חיה שפיגל

 32מסמך היסטורי לא משנים בו שום דבר. אם מפיקים שוב מציינים העתק. 

 33במקביל אם מישהו מבקש לקבל תעודה שיהיה בה איזה שהוא פרט שונה לא 

 34 שם ושם משפחה העדכניים יקבל 'וזאת לתעודה' אלא 'הריני לאשר כי 
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 1כחברה ללשכה ביום כך וכך וחתימה של יושב הראש. )מדברים  התקבלה

 2 ביחד( 

 3קודם כל קיבלנו פניות. אנשים שמשנים את שמם הפרטי או שם המשפחה  עמית בכר:

 4שלהם, מדובר בכמות מצומצמת של אנשים. זה לא משנה אם זה עקב 

 5או עקב שינוי מגדרי שאדם עבר  של שם משפחה גירושים או החלטה אחרת

 6ב שינוי שם פרטי שלא פעם זה בעקבות איזה שהוא משבר של אנשים. או עק

 7 אנשים עוברים שינויים משמעותיים בחיים והשם מגדיר אותם. 

 8ה לא חשוב להם, אין חובה לתלות במשרד גם החוק אומר להנפיק תעודה. ז

 9אני לא יודע אם הכוונה לתעודה הזאת או לאחרת. זאת החלטה שכנראה 

 10איזה שהיא מועצה. מישהו החליט על הנוסח שלא התקבלה היסטורית ב

 11מוגדר בחוק. זה בוודאי לא תורה מסיני בחלופים לתעודת זהות שיש להם 

 12 משמעויות. 

 13מה שחייב להיות לדעתי זה מתי הבן אדם התקבל ללשכה. הבעיה פה שכתוב   

 14בהסתמך על חתימת ידי. אם לא היה כתוב בחתימת ידי והיה כתב ביום זה 

 15 הציע. אלספר חבר שצריך להיות כפי שואוזה. יש מ

 16שאדם משנה את השם שלו. יש לי שלושה, ארבעה מקרים בוועדת גם כ ואאל חלאילה:

 17החברות, עורכי דין שהסתבכו מאד והוצאו מהלשכה. אחרי עשר שנים 

 18מבקשים לחזור ומשנים את השם שלהם בינתיים, איך אני אזהיר את הציבור 

 19 ?מפניהם

 20שבוחנת את המקרים ותיתן את החלטות לעניין  להקים ועדהאולי כדאי  :דובר

 21 התעודות.

 22 זה אירוע שלא קשור למה שאנחנו מדברים פה. עמית בכר:

 23ליך היום עם השם החדש שלו תיתן לו? )מדברים אזה כן קשור. אם הוא יפנה ואאל חלאילה:   

 24 ביחד(

 25 זה נושא פרטני. עמית בכר:

 26 יש כבר שני מקרים פרטניים. ואאל חלאילה:   

 27נגיד שמשאירים את הנוהל הקיים גם אז תהייה לך בעיה. אתה מדבר על  עמית בכר:

 28שהיו מושעים תקופה ארוכה אחרי מקרים שאתה נותן להם להתקבל מחדש 

 29 אפשר לקבל החלטה לגבי אלה שלא מחדשים להם. 

 30 איך הוא ידע? שיגיש טופס הצהרה.  רומי קנבל:

 31 שהמנכ"לית תחליט. :דובר

 32 דיבר על נושא חשוב )מדברים ביחד( אלוא עמית בכר:

 33 אם זה עניין שבשיקול דעת אפשר לקבוע מנגנון שקובע.)מדברים ביחד( קס:'צ'ארז צ

 34 )במענה( יש לאנשים בעיה והם פנו ורוצים לפתור את זה. 

 35 להחליט בעניין שיעשה מה שהוא רוצה. אלתן לוא  :דובר
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 1 לפתור את הבעיה. )מדברים ביחד( צריך קס:'צ'ארז צ

 2יהיה כתוב יום ההסמכה לא יהיה כתוב ביום הזה ברגע שנתת את התעודה  נדב ויסמן:

 3אם יהיה שינוי שם אפשר יהיה להנפיק את אותה תעודה כך גם בעתיד  .הזאת

 4עם הפרטים האלה בלי 'ניתנה בחתימת ידי' אלא רק יום ההסמכה ומספר 

 5 הרישיון. )מדברים ביחד(

 6 ראש הלשכה חותם, נותנים לך את הסמכות תבחן כל מקרה ותחליט. ואאל חלאילה:   

 7אנחנו נוריד את זה מסדר היום. אני סבור שאנחנו יכולים ליצר כרגע משהו  עמית בכר:

 8ואז יהיה נוסח אחר, השינוי פחות בולט שלא אמרת אלא הסטנדרט ימשך 

 9להראות כמו מסמך. יהיה  לעין ולכן הוא לא נראה כמו איזה העתק. זה יחזה

 10הבדל בין התעודות שנראו עד היום ככה לבין אלה שבהם יהיה שינוי ויהיה 

 11כאלה שיסתובבו עם זה. לא  30, 20כתוב התקבל ללשכה ביום זה וזה. יהיו 

 12נראה לי שיש פה פגם. שוב, מה שחשוב זה שאנשים ידעו, שוב אין בזה שום 

 13לאיפה שהיא משמשת ומה  החשובהכרח, אין חובה לתלות את זה. התעודה 

 14שרשום אצלנו במרשם. לכן יה לנו מסמך רגיל עם נוסח שונה עם עיצוב מעט 

 15מי שרואה  ם זה וזה.ושונה שלא יהיה העתק נאמן מקור. התקבל ללשכה בי

 16וחשוב לו לראות את זה יראה באיזה יום אותו בן אדם התקבל ואת המספר 

 17 הסידורי שלו... )מדברים ביחד(

 18כאשר ניגשים למכרז בכל מכרז מבקשים את תעודת ההסמכה ולא את תעודת  :בן לולואדיר 

 19יכול להיות עורך דין ששינה את השם שלו ואז עם  אלהחבר. כמו שאמר וא

 20שם אחר הוא ניגש למכרז, זה אחד. שניים, זה לא יכול להיות העתק כי צריך 

 21תעודת גמר להיות רשום שינוי מיום. דבר שלישי, כל אחד פה קיבל את 

 22הלימודים שלו ממוסד מסוים, אני לא מעלה על הדעת שאם אני פונה למוסד 

 23 שלמדתי בו ומבקש לשנות את השם שלי בתעודה. )מדברים ביחד(

 24. מי שהיום שמו שלמה כהן כשאתה ניגש למכרז אתה צריך לתת תעודת זהות עמית בכר:

 25. מה שחשוב זה לשנות את תעודת הזהות וקודם קראו לו שלומי כהן לא חייב

 26 מתי הוא התקבל ללשכה לא איך קראו לו לפני ארבעים שנים. 

 27 אני מציע להגביל את זה ללימודים והתעודה.  אדיר בן לולו:

 28אנחנו נציע הצעה לרישום אחר בו יהיה רשום מתי זה ניתן, מתי האדם הזה  עמית בכר:

 29למועצה. עוץ המשפט ונציג יהוסמך ומה המספר שלו. נבדוק את זה עם הי

 30 )מדברים ביחד(

 31 

 32האגודה לזכויות האזרח נגד הכנסת  25-02-32252בקשה להצטרפות הלשכה להליך בג"ץ . 4

 33 ואחרים.

 34שלחנו לכם את הבקשה להצטרפות שנוסחה על ידי עו"ד נחשון שוחט שהוא   עמית בכר:

 35יושב ראש משותף לפורום הפלילי. הוא לא היה יכול להגיע היום. מכיוון שיש 
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 1זמנים אני כן אבקש שנדון בבקשה ונעלה להצבעה. אם אנשים קראו  מגבלת

 2 ורוצים לדון בזה נדון בזה.

 3כשאנחנו מביאים לכאן בקשות הצטרפות המציע או מי מטעמו חייב להיות  

 4ר מכיוון שהחומר תכאן. האלטרנטיבה היא הצבעה טלפונית כשכאן זה מיו

 5 ייגויות?הערות או הסת נשלח וקראתם אותו. האם יש למישהו

 6אני אשמח לקבל הסבר על הדבר הזה. לפי מה שאני קורא יש הרבה מאד  קס:'צ'ארז צ

 7במיוחד במגזר הערבי. אנחנו רואים  להתמודד עם ארגוני הפשיעה תניסיונו

 8שהדבר הזה הפך להיות מכת מדינה ולמעשה אין פתרון. הפתרון שמוצע 

 9 ם או כל  מיני פעולות.בהצעת החוק הזו הוא מעין פתרון של מעצרים מינהליי

 10 זה כבר חוק. ואאל חלאילה:  

 11למעשה יש כאן ניסיון להתמודד עם התופעה הזאת. אני חושב שהצטרפות  קס:'צ'ארז צ

 12הלשכה לכל מיני פעולות שמבצעות חוקים של הכנסת שלא קשורים בטבורם 

 13לפעילות הלשכה היא לא חיובית מכיוון שאנחנו כבר רואים מה ההשלכות של 

 14אני חושב  ,ההצטרפויות האלה ומה אנחנו מקבלים כלשכה, זה אחד. שניים

 15קת של הדבר מאחר וכן יש משהו שצריך שנדרשת בחינה קצת יותר מדוי

 16לעשות. אני לא חושב שהנושא הזה טריוויאלי, אי אפשר להצביע עליו ברגל 

 17 אחת אם כבר אנחנו נכנסים לתוך העניין הזה. 

 18בארגוני הפשיעה הוא נושא שדורש איזה  קמאבמיגור הפשיעה,  הנושא של

 19שהוא שינוי ואני לא חושב שאנחנו יכולים על רגל אחת לבוא ולהגיד אנחנו 

 20מצטרפים לעתירה נגד החוק. נציג הלשכה שרוצה להצטרף שיבוא ויביע את 

 21דבריו, יגיד מה שהוא חושב. זה נושא מאד חשוב אנשים נהרגים פה מדי יום. 

 22הוא פתרון, יכול להיות שהפתרון הזה הוא לא מיטבי אבל צריך למצוא איזה ש

 23ם. אנחנו גם נכנסים פה לאיזה שהוא ויכוח בין א אקט מסויוהוא איזה שה

 24עוץ המשפטי לבין הכנסת בין מה מותר לעשות על ידי רשויות האכיפה לבין יהי

 25מה הכנסת חושבת שצריך לעשות לבין מה שהיועצת המשפטית רוצה לגבות 

 26שא מאד סבוך ואני ממליץ להימנע מלהיכנס לנושאים האלה . שניים, או לא. נו

 27 לדון בזה יותר לעומק ולקבל נתונים קצת יותר מהותיים לפני שמצביעים. 

 28אני מצטרף למה שהוא אמר, הפשיעה במגזר הערבי היא כתם לחברה כולה  יוסף ויצמן:

 29הדברים צריך וצריך לטפל בזה. אני חושב שכל דבר שאפשר לעשות לקדם את 

 30לתמוך לא סתם להתנגד. חוץ מזה אם אנשי מקצוע היו באים להסביר את 

 31המהות של ההתנגדות. עד שמישהו עושה משהו לטובת הבעיה החמורה הזאת 

 32 הולכים ומגישים עתירה נגד.

 33 השאלה האם אתה בטוח שזה לטובת הבעיה. )מדברים ביחד( נביל עתאמנה:  

 34לי הזה? ... בחברה היהודית לא היה להם את מצד שני למה הם צריכים את הכ 

 35 הכלי הזה. יש להם מספיק כלים.
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 1בוא תן להם גם את הכלי הזה ונראה מה הם יעשו. ההרג הזה  בחברה הערבית  יוסף ויצמן:

 2 חייב למצוא פתרון.

 3 בזה אני איתך במאה אחוז. נביל עתאמנה:  

 4שיגרו המלצה.  םהפלילי. ה חתומים על הבקשה שני יושבי ראש של הפורום  נדב ויסמן:

 5 ול ... אפשר גם לקחת הפסקה של חמש דקות. כל אחד מאיתנו יכ

 6 שיבואו להציג את זה.  קס:’צ’ארז צ

 7אני הכנתי שאלות, מה חלופה לזה, האם בדקו עם נציגים מהמגזר הערבי? אני  :ויצמןיוסף 

 8במגזרים בדקתי, הנציגים מהמגזר הערבי בעד הצעת החוק. יש פער גם אצלנו 

 9בין אנשי הציבור שאוטומטית מתנגדים לכל דבר לבין המצב בשקט. אני 

 10רציתי לשאול אותו אם יש לו הצעה לחלופה. אני גם שמעת שזה בכלל הצעה 

 11שהמגזר הציע בעצמו אבל עם שינויים. הטיפול בבעיה חשוב לכולנו, כולם 

 12 סובלים מאותה בעיה.

 13החברה היהודית, החברה  \רא לחברה הערביתאני מציע לכולם בואו נק נביל עתאמנה:  

 14 גזרים מזה. נהחרדית כי אנחנו לא 

 15שני דברים, אני לא מסכים עם מה שאמר ארז שהלשכה לא צריכה להתעסק  ואאל חלאילה:   

 16בנושאים האלה כי נושא זכויות האדם הוא חלק מהתפקידים שלנו על פי 

 17יתך שהנושא הזה די כבד. החוק וזה נושא של זכויות אדם. אני יכול להסכים א

 18על פי החוק כל  2024רק בכדי לסבר את האוזן, החוק הזה נחקק בדצמבר 

 19לגבי מספר המעצרים חודשים שר המשטרה חייב לדווח לכנסת  ארבעה

 20המנהליים שהוא נקט בהם. לפי מיטב ידיעתי בארבעה חודשים מאז שנכנס 

 21ל החוק הזה זה לא משתמשים בכלהחוק לתוקף לא היה שום מעצר מינהלי. 

 22 סתם.

 23 זו סתם הצגה. ענבל רובינשטיין:

 24זו לא הצגה זה בגלל המתח בין היועצת המשפטית לבין רשויות האכיפה, יש  קס:'צ'ארז צ

 25 מתח מובנה. היא אחראית לאכוף את זה וזה לא קורה. )מדברים ביחד(

 26אז ארבעה חודשים. אסף אייל ידווח לכנסת לגבי יישום החוק כי עברו  30/4-בואאל חלאילה:   

 27יג את היעד שלו, מה עשו ש, נראה אם החוק הזה ה30/4-נהייה יותר חכמים ב

 28אני מאד בעד החוק הזה ואם אתם  ,עם החוק הזה. ללא קשר ואתם תופתעו

 29רוצים אני אגיד לכם. אני גר בסכנין, אני משתוקק שיעבור לילה אחד בלי 

 30או תאונות. אנחנו בג'ונגל  שריפת רכב, שבלילה אחד לא יהיו יריות, פציעות

 31ואני אומר מה שאומרים הפוליטיקאים ובזה הם צודקים. זה יזלוג מתי שהוא 

 32לחברה הישראלית. אני לא רוצה לתת אליבי למאן דהו להגיד אני רציתי 

 33 שיתנו לי את הכלים ולא מאשרים לי. )מדברים ביחד(

 34ם שלי אבל באמת נגד התפישה ההומנית שלי, הערכי דרקוני זה אני יודע שזה 

 35 המצב חריג ובמצב חריג צריך לשמוע פתרונות שפותחים את הקופסה. 
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 1אתה מדבר על זה אבל אתה שכחת לפני שבוע כולנו ראינו במצלמות  חאלדי: חוסיין 

 2ישראל זורקים רימון על בית שהם  טרתובסרטונים איך השוטרים ממש

 3 טוענים שאנחנו רצינו להוציא אמל"ח. )מדברים ביחד(

 4 .אמר זה לא דיון משפטי.  אלעם כל הכבוד למה שוא  נדב ויסמן:

 5ה שכולנו רוצים למגר את הפשיעה באשר היא ובמיוחד במקומות שבהם ז

 6הפשיעה חמורה ומציקה ופוגעת ומפילה חללים כולנו בעד זה. השאלה היא 

 7באיזה אמצעים. השאלה אם האמצעים האלה הם אמצעים חוקתיים. החוק 

 8הוא  תוב בהמלצה הוא חוק שמטשטש בין הפלילי למינהלי.הזה לפי מה שכ

 9מאפשר נקיטת אמצעים ששמורים למשפט הפלילי, שלילת חרותו של אדם 

 10 בהליכים מינהליים.  חוק שמטשטש את הצורך להוכיח מעל לכל ספק סביר.

 11 ?החוק לא בפנינו על מה אנחנו מצביעים קס:'צ'ארז צ

 12השאלה היא לפי מה מתנהלת הביקורת השיפוטית לפי איזה סטנדרטים.   נדב ויסמן:

 13הפגיעה בחירות? יש כאן שאלה.  האם הסטנדרטים הם כאלה שבולמים את

 14יכול להיות שצריך לחזק את התחום הפלילי, אני חושב שצריך לעשות רפורמה 

 15האנשים שבאמת צריך  בתחום המעצרים זה בסדר לעצור פחות אנשים. את

 16 צריך לעצור. לעצור 

 17מעצרים האחרונים שהיו לטעמך, הלשכה לא דיברה מילה האתה לא זעקת על  יצחק נטוביץ:

 18אחת על מה שעושים פה ליהודים וחיילים, ללוחמי צה"ל. אתם לא עושים פה 

 19 כלום אתם עלובים.

 20 אל תגיד אתם, כל בן אדם הוא בן אדם.  נדב ויסמן:

 21במקרה הגיע ארז שהיה קרוב מחותמי אל תרימו ידיים כי אחרי נדב ידבר ארז  עמית בכר:

 22 ההצעה.

 23אני אצביע בעד ההצעה זה עוד מסמר בקבר של לשכת עורכי הדין. הלשכה  יצחק נטוביץ:

 24על כל פעולה שעושים נגד הדמוקרטיה אנחנו צריכים להגיש  ,צריכה להגיב

 25 עד ההצעה. בג"ץ ותוך חצי שנה לא תהיה לשכה. אז אני ב

 26 זה לא עניין פוליטי זה עניין משפטי. )מדברים ביחד( נדב ויסמן:

 27... שעשו לאנשים עם כיפות ממש לא. שום דבר לא פוליטי אבל האיפה ואיפה יצחק נטוביץ:

 28 ולוחמי צה"ל שהם לא קשורים, איפה הייתם? 

 29 אל תישא את שם צה"ל לשווא. עמית בכר:

 30 למה הם לא יושבים פה?  לא אחים לנשק  :יצחק נטוביץ:

 31 מסית פה? יש פה דיון כן, לא... )מדברים ביחד( ,מה אתה מבלבל עמית בכר:

 32או לא מאיפה  סכיםיש פה דיון מקצועי על מה אתה מדבר בכלל. אתה יכול לה 

 33אתה לא קשור, לא קראת את ההצעה, אין לך  את השנאה והרעל? אתה מביא

 34ש לך רק הבנה פה לעשות טרללת מושג במשפט חוקתי לא במשפט פלילי. י

 35את עצמך ואותנו. יש כאן הצעה, יש דעות שונות, יש אנשים שקראו,  ךלהבי
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 1יש כאלה שלא קראו וזה בסדר. הזמנו לכאן את יושב ראש הפורום שהציע את 

 2 הצעה. נשמע אותו יהיו כאן דיונים. 

 3 אפשר לשמוע גם את מי שכתב את הצעת החוק?  יצחק נטוביץ:

 4 תקשיב לי טוב ותפסיק לצעוק ולהטריל.  עמית בכר:

 5 . שנים 20עורך דין פלילי זה אני אבוהב  שמי ארז ארז אבוהב:

 6 )מדברים ביחד( ?איפה זכויות האזרח של אנשים שנפגעו יצחק נטוביץ:

 7הצעת החוק הזאת נוגעת לתחום הפלילי ויש ארבעה יושבי ראש משותפים  ארז אבוהב:

 8תחום הפלילי. כולם מסכימים שנכון להצטרף בוועדה מאד ותיקים ומוכרים ב

 9לבג"ץ הזה. מכיוון שמי שהגיש את בג"ץ זו האגודה לזכויות האזרח 

 10שההליכים הפליליים הם לא בהכרח הדברים המובילים שלה והם שמו דגש 

 11 על עניינים אזרחיים וחברתיים. 

 12 האגודה לזכויות האזרח הובילה הרבה מאד בג"צים פליליים. זה לא נכון,  ענבל רובינשטיין:

 13אני באתי לחמש דקות ואני חייב לחזור כי אני מעכב אנשים אז אני רק באתי  ארז אבוהב:

 14בכנסת, אני הייתי בשתיים. מכל  להסביר. כל מי שהצטרף לישיבות הוועדה

 15הזאת   קשת התחומים רוב חברי הכנסת, אנשי המקצוע, התנגדו להצעת החוק

 16ונתנו את כל הדעות. לכן יש צורך להצטרף לעתירה. אני אשמח לענות באופן 

 17למי שבתחום הפלילי אני חושב  פרטני אם יש שאלות למה לא לעשות את זה.

 18 תנו.שהדבר הזה הוא .... לכל אחד מא

 19 , הוא לא מדבר בשם האינטרס הציבורי.יאליתבראיה סנגור קס:'צ'ארז צ

 20להצעת החוק? האם לא בדקתם עם אנשי מקצוע האם בעת בדקתם חלופות  :דובר

 21 הזאת כשהדם נשפך ברחובות זה לא אחד הפתרונות?

 22הנושא הזה של חלופות נבדק על ידי משרדי הממשלה, משרד המשפטים.  ארז אבוהב:

 23 )מדברים ביחד(

 24אם אין לך את הזמן הזה נדחה את זה. )מדברים  ?לא קראתם את החומר עמית בכר:

 25 ביחד(

 26 יש עתירה נגד החוק.  אבוהב: ארז

 27 יש צו על תנאי? )מדברים ביחד( ואאל חלאילה:  

 28 ... אבל אני רואה שזה לא מתקדם פה לשום מקום. )מדברים ביחד(  :בן לולואדיר 

 29אי אפשר לשמוע, אחד, אחד מדבר חלק מההערות לגיטימיות חלק סתמיות  עמית בכר:

 30 יענה. )מדברים ביחד(אבל תקיימו דיון. ערן תדבר בקול רם ארז 

 31האם לא יותר נכון לנו בתור עורכי דין... כרגע זה העתירה הוגשה נגד החוק.   ערן בן ארי:

 32לא מיושם. למה לא להמתין מספר חודשים לראות אם זה מתחיל להיות 

 33אז זה מיושם בצורה דרקונית תוך פגיעה בזכויות האזרח נראה שמיושם. אם 

 34 נבוא. )מדברים ביחד(
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 1אין ספק. אלימות בחברה הערבית היא  ארגוני פשיעה הם דבר נורא ואיום  תמי אולמן: 

 2דבר נורא ואיום אין ספק. אבל לעצור אדם בגלל ראיה מנהלית פחד מוות 

 3 חברים. )מדברים ביד(

 4אומר לזרוק  X ,X... אדם יכול לבוא לקצין המודיעין ולהגיד לו אני מכיר את  

 5 את המעצר. רימון מהר הבית זה מצדיק

 6אנחנו מגיעים למדרון חלקלק מאד שיהיה מאוחר מאד אחר כך לבוא ולעצור 

 7אותו אם נתחיל לקבל ראיות מנהליות. כשזה מגיע לשופט, לשופט אין איך 

 8לבדוק את הראיות האלה. ראיה מנהלית של מישהו שלוחש לאוזנו של קצין 

 9א אותנו לסכסוכי המודיעין בא ואומר נודע לי שלוש נקודות. זה יכול להבי

 10 שכנים שיכולים לבוא ולהגיב. 

 11 זה ממש לא נכון אני קורא את החוק וזה לא נכון. קס:'צ'ארז צ

 12אני באה ואומרת שראיה מנהלית היא לא ראיה פלילית. זה הבדל גדול מאד.  תמי אולמן: 

 13זה לא חשד סביר וזה ההבדל בין ראיה מנהלית לבין ראיה במישור הפלילי. 

 14חושבת שאנחנו צריכים להגיע למקום הזה. זה מפריע לי כי זה גם עלול אני לא 

 15להוביל למשטרים אפלים כשמישהו ירצה להתנקם באדם זה או אחר. אני 

 16אביא דוגמה, היום כשמישהו רוצה להגיש מועמדות לקורס טיס שואלים 

 17אותו אם הוא היה בהפגנה או לא. אני אגיד לכם למה זה קשור כי אותו מידע 

 18אדם שאמר שהוא היה בהפגנה יצדיק את זה שהוא לא יתקבל לקורס טיס. של 

 19 הבעיה פה שאנחנו ... לחסל חשבונות אחד עם השני. )מדברים ביחד(

 20... ובאמצעות משטרת ישראל מידעים, המידעים לא יובילו למקום כבוד.  

 21 )מדברים ביחד(

 22תה מנחה על פי חוק אנחנו מצפים מהשופטים שלנו לכבד את החוק. אם א  נדב ויסמן:

 23 לעצור אדם על פי ראיות מנהליות.

 24 אתה לא סומך על השופט? )מדברים ביחד(  קס:'צ'ארז צ

 25קודם כל אני חושב שכל הצעת חוק ככל דבר שמשליך על העבודה שלנו כעורכי  מוחמד נעאמנה :

 26דין לנו כלשכת עורכי דין זה לא רק מעניין אותנו אנחנו חייבים לעשות את 

 27ודן בנושא הזה. זה גם משהו  בה. יש לנו פורום פלילי מכובד שישהדיון הז

 28שקשור לזכויות אזרח וגם  לדין הפלילי. לכן אני חושב שזה נושא חשוב לפחות  

 29הדיון בו. אם אנחנו כמועצה נגיע למסקנה שצריך להצטרף  תלקיים א

 30מהשיקולים שהחברים יציגו באופן ענייני על הנושא הזה נצביע על זה ונצטרף. 

 31לדעתי אם צריך עוד חומר או ללמוד את הנושא או צריך עוד חוות דעת אפשר 

 32אפשר לארגן לנו נייר עמדה אם יש לנו אם ניתן לדחות. מה לוח הזמנים? 

 33 לות.שא

 34עכשיו נעבור לנושא עצמו. אין ספק שהנושא של הפשיעה בחברה הערבית זו  

 35זה משהו שבוער. אני מסכים עם החברים שזה  ,סוגיה מאד חשובה לכולם
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 1נושא שצריך להילחם בו אבל השאלה מה הכלים. אם זה חוק שהתכלית שלו 

 2הגדרות  מניעתית צריך שיהיו לו הגבלות. הוא לא יכול להיות לא מוגבל בלי

 3צטרף כאן לדברים מאני  .ברורות אחרת זה לא יהיה חוקתי והוא לא יעמוד

 4שאמרה תמי לגבי זה שזה יהפוך להיות דומה למשטרים אחרים ואין ביקורת. 

 5 כל קצין משטרה יכול לעשות פעולה כזאת. 

 6אנחנו צריכים להניח שהאזרח הפשוט מאחורי מסך של פרגוד אנחנו לא 

 7של...  הבן אדם שיכול להיות קורבן לדבר. התכלית השנייהיודעים מי הוא ומי 

 8לדעתי עם כל הכבוד גם במעצרים זה לאפשר חקירה ולמנוע סכנה זה לא 

 9מניעה של פעילות פשיעתית. ההליך הפלילי נועד כדי לתת לאזרחים הליך 

 10הוגן. אני גם מסכים עם תמי בנקודה הזאת. לכן אני חושב שאם אין את כל 

 11והם חושבים שהם צריכים אותו להשלמת הדיון אז ניקח את  המידע לחברים

 12 הזמן.

 13להמלצה הזאת צורף כל החומר. זה לא רק ארגוני פשיעה זה כל אדם וזה יכול  ארז אבוהב:

 14נהליות להרחיק אותו ממקום ילהיות גם עורך דין. כל אדם אפשר עם ראיות מ

 15, להטיל עליו , לסגור את העסק שלומגורים למשך זמן של עד שישה חודשים

 16מגבלות, לחלט לו כספים. אלה דברים ששופט לא יכול ... אין זכות ערעור רק 

 17דברים שהם מנוגדים לחלוטין מההליך הפלילי וכל  . אלהעל סמך יסוד סביר

 18הענישה הזאת היא מתוך החוק הפלילי. להרחיק אדם זה מתוך החוק הפלילי. 

 19חלט לו כספים זה מתוך לסגור אדם במקום מסוים מתוקף החוק הפלילי, ל

 20החוק הפלילי ואתה משתמש בראיות מינהליות בסדר דין פלילי זה עירוב של 

 21 דברים שלא יכול להיות. 

 22 לתת למשטרה כלים שאנחנו כחברה אומרת לעשות? :דובר

 23 אני לא נכנס לקטע הזה של לתת למשטרה או לא.  ארז אבוהב:

 24היום אתה נותן לקצין משטרה שלא ... הולכים לבית משפט כדי ששופט יכריע.  דובר:

 25 יודע מי מינה אותו. )מדברים ביחד(

 26אני עורך דין פלילי מאד קטן. אני רוצה להגיד משפט אחד מאד פשוט. יש   איתמר פנץ:

 27ועדות מקצועיות שהמועצה מינתה. יש פה תמימות דעים בפורום שמרכיב 

 28 ארבעה יושבי ראש. 

 29 התייעצו, יש גם מחוזות.הפורום הפלילי לא  קס:’צ’ארז צ

 30ארז חכה שנייה, זה לא שיח פרטי שלי איתך. אני רוצה להגיד משהו מאד   איתמר פנץ:

 31חובתנו לבצע הליך של פיקוח ובקרה על ופשוט. מבלי לפגוע בזכותנו 

 32יש פורומים מקצועיים אני לא מבין הפורומים המקצועיים שאנחנו מינינו. 

 33מאד רחבה, דוקטרינה לא רעה לגבי  במשפט הפלילי יש לי דעה פוליטית

 34זכויות אזרח ומשפט מינהלי. מבלי שאני מתבצר ומכיר אותו מספיק. יש 

 35אנשים שמונו אני אומר לפחות שהפורום הזה ידע שמדובר באדם לא פוליטי 
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 1זה נראה רע כלפי גורם מקצועי שאנחנו  אלא מקצועי ולפחות בואו נתנהג יפה.

 2דעת שהגישו לא אדם אחד חתומים פה שניים.  מינינו. הוא בחן ויש פה חוות

 3שבי ראש משותפים לפורום הזה שהחליטו באופן עקבי להצטרף ויש ארבעה י

 4 לעתירה קיימת. 

 5 

 6 )לאחר הפסקה בדיון( 

 7ו דבר זה סוג של קונצנזוס כי אף תאני מוחמד ונדב חושבים אואם חברים  ענבל רובינשטיין:

 8ז אם הם חושבים אותו דבר בדיוק בת כמוהם עד עכשיו. אשפעם אני לא חו

 9סימן שיש פה איזה שהיא בעיה. הסיפור של החוק הזה הוא לא סתם מה 

 10דעתנו על הפשיעה במגזר הערבי המצב מחריד. בדיוק כמו שיש תקנה של 

 11אותם ארגוני פשיעה שהורגים באזרחים הערביים יום ולילה זה יחדור מהר 

 12  מה שאתה אמרת נכון מאד. אלמאד לחברה. וא

 13 יש כאן עניין של מידת השימוש בכלים מינהליים.  עמית בכר:

 14 )מדברים ביחד( מתקיימת לתוך החוק הפלילי כולו הזליגה שדיברת עליה ענבל רובינשטיין:

 15 אתם צועקים אחד על השני. עמית בכר:

 16ועם מוחמד ונדב כולכם דברי  ניסיתי להגיד כמה מילים, אני מסכימה איתך  ענבל רובינשטיין:

 17אלוהים חיים. אני הרבה שנים טענתי את זה לגבי חקיקת טרור ומאד 

 18שצריך התנגדתי לה בתפקידי כסנגורית וגם בתפקידים שהייתי בלשכה משום 

 19הטבע של האמצעים האלה שהם זולגים .לטפל בטרור באמצעים מיוחדים 

 20זה כבר לא חקיקת טרור  המשפט הפלילי. פה כבר עלו דרגה ומלכלכים את כל

 21 זה חקיקת ארגוני פשיעה שמערערת את כל היסודות של המשפט הפלילי.

 22אותה זליגה שאתה דיברת עליה שהיא קיימת וכבר מבוצעת של רציחות 

 23מטורפות לא רק במגזר הערבי שזה איום ונורא כשלעצמו אלא גם בתוך 

 24הזאת לכל  השכונות והערים היהודיות היא תהייה אותה זליגה מהחקיקה

 25החקיקה הפלילית האחרת. תבינו, משבר כזה איך היא קראה לזה אתמול? 

 26תזוזה טקטונית לא יכולה להיות בהצעת חוק פרטית היא חייבת להיות הצעת 

 27אני ביליתי בחיי מאות שעות  .כל הגופים הרלבנטייםל חוק ממשלתית ש

 28 בהצעות חוק ממשלתיות ובדיונים

 29 זה כבר חוק. ואאל חלאילה:   

 30אני רוצה לעתור נגד קבלת החוק וצורתו ואיכותו. אני לא אומרת שהוא לא  ענבל רובינשטיין:

 31תקף, אני אומרת שהוא חוק רע כי הוא התקבל בהצעת חוק פרטית ובדיונים 

 32חפוזים בוועדות. בעיניי אתם הראשונים שצריכים להתנגד לזה, זה נכון שיש 

 33ושא הזה בדיוק אתמול על זה הרבה מידע, פשוט עשיתי שיעור על הנ

 34באוניברסיטה. זה נכון שיש הרבה מאד ידע למשטרה שמבוסס רק על מידע 
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 1מודיעיני והיא לא יכולה לעצור בגללו אבל השימוש בדבר הזה ולא לחינם זו 

 2 הצעת חוק פרטי שכך התקדמה. 

 3ל זה ולא עושה את מה שהוא צריך עכי זאת הפסאדה החיצונית שמי שממונה 

 4בר הזה ובכוח דמש בכספים שהקצו לזה ובתוכניות שעשו ללעשות ולא משת

 5האדם שהקצו לזה בכל משרדי הממשל מתכוון לעשות את זה באמצעים לא 

 6 אמיתיים. 

 7לפני שבועיים שלושה היה דיון על זה שהאגף היהודי בשב"כ רוצה לעצור 

 8 מתנחלים שמתפרעים.  )מדברים ביחד( במעצר מינהלי 

 9אני יכולה להעיד על עצמי שבמשך שנים דיברתי נגד מעצרים מינהליים. אני  

 10חושבת שמעצרים מינהליים הם רעה חולה. אני נגד זה לא שמשנה מי הנעצר. 

 11הסיפור של המעצר המינהלי במקרה הזה הוא הצגת פסאדה חיצונית פייק, 

 12 כאילו אנחנו מטפלים בזה. 

 13 איך את יודעת את זה?  ערן בן ארי:

 14עובדה שבמשך ארבעה חודשים הם לא עצרו. זה כשלעצמו רק מראה.   בל רובינשטיין:ענ

 15 )מדברים ביחד( 

 16 אני קראתי לעומק ... שישבו בישיבות האלה לא הוצגו נתונים )מדברים ביחד( 

 17אני חושבת שההצעה של מוחמד לחכות ולהביא אנשים שישכנעו אתכם. אני  

 18וליטי לעניין הזה יש הרבה הצעות יכולה להגיד לכם שאין לי שום היבט פ

 19שבאופן טבעי אני  סנגוריאליותשהן הצעות טים חדש הביא פשדווקא שר המש

 20לשכת עורכי הדין זה התפקיד כן תומכת בהן. ההצעה הזאת היא הצעה רעה. 

 21שלה. אם כל הדבר הזה שכולנו יושבים פה ומכבדים אותו בנוכחותנו בזמננו 

 22כי היום זה מופנה כלפי ארגון פשיעה בסכנין הוא בדיוק בשביל הדברים האלה 

 23 מעצר מינהלי ערן תאמין לי. ב... אני יכולה לדמיין איך עוצרים אותך 

 24 99.9%הסיפור הזה של הפיקוח השיפוטי ראינו אותו בהאזנות סתר. את 

 25מבקשות להאזנות סתר במדינת ישראל על ידי סגן נשיא בבית משפט מחוזי 

 26מבקשות לצווי חיפוש במעמד צד אחד מאושרים על ידי  99.9%מאושרות. 

 27שופטי המעצרים שיושבים בבוקר וחותמים. אני כן סומכת על שופטים באופן 

 28כללי, אני מאד לא סומכת על בקשות במעמד צד אחד שמבוססות על מידע 

 29מודיעיני שהסנגור לא יכול לראות ולהתמודד איתו. לכן אם מחר היו 

 30משפחה שנשים לא שומעים אותן או רק גברים או ההיפך. מחליטים בדיני 

 31 )מדברים ביחד( 

 32 את בעד מעצרים מנהליים של אנשים...?ואאל חלאילה:   

 33אני חושבת שכולם יכולים להכיר בן אדם שיש בו משהו מתחת לשטח בדיונים   רומי קנבל:

 34ר האלה. המאבק ימין, שמאל, מחאה, רפורמה ואנחנו צריכים לתרום. אי אפש

 35לעצום עיניים ולשחק כאילו כלום. זו סוגיה מהותית, נכון שאני עושה דיני 
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 1ה של זכויות האדם בהליך הפלילי זה משהו שלא משפחה יחד עם זאת הסוגי

 2 צריך להיות פליליסט כדי להבין את הסכנה. 

 3ן הזה כל ואני חושבת שמה שעלה פה גם מהכיוון של ארז ואני שמחה על הדי

 4ון הזה מזווית הראיה שלו אבל אנחנו צריכים שיבואו לפה הדי אחד מביא את

 5 ה הזאת. )מדברים ביחד(אנשי מקצוע שיציגו את הסוגי

 6דברים )מזה דיון שאמור להתקיים במועצה לא בפורום בזמן הצעת החוק.  קס:'צ'ארז צ

 7 ביחד(

 8אני באה ואומרת בואו נעלה רמה ברמת השיח והדיון שלנו פה. נזמין לפה   רומי קנבל:

 9אנשי מקצוע חיצוניים שניים שהם בעד החוק הזה שנים שהם נגדו שיסבירו 

 10ובאמת נדון ונשמע. אני  ,מחאה ,רפורמה ,למה לנטרל את הימין, שמאל

 11תה ה של מעצרים מנהליים היא סוגיה שאסוגיהבטוחה שכולם וגם את איציק 

 12פליליסט מביא את זה מהזווית שמטרידה  ,הבאת מהזווית שמטרידה אותך

 13אותו לזכויות האדם אבל אנחנו צריכים להבין את זה. אני אומרת לך שאני 

 14יה הזאת אז איך מצופה ממני כחברת מועצה להצביע? אני לא מבינה את הסוג

 15ות.  לא רוצה בחמש דקות לקרוא את העתירה הזאת שהשקיעו בה לא חמש דק

 16אתם צריכים להיות  אלאני מניחה ובטוחה שלא התכוונת כשאמרת לוא בלענ

 17יה הזאת דווקא מרוב הדברים מוטרדים, כולנו צריכים להיות מוטרדים. הסוג

 18שאמרת היא סוגיה שהיא רוחבית שהיא מרחפת על כל זכויות האדם לא ימין, 

 19 שמאל, רפורמה, מחאה. 

 20 .פלילי היבט יש  נדב ויסמן:

 21 יש פה חוק חוקתי מנהלי.   נבל:רומי ק

 22 המועצה צריכה לדון בזה בשלבי הצעת החוק. )מדברים ביחד( קס:'צ'ארז צ

 23בצורה מסודרת. אם הייתם אומרים  צריך להיות שיח מקצועי, אקדמי ענייני  רומי קנבל:

 24לי שאם לא מצטרפים היום אנחנו לא יכולים להצטרף זאת אמירה שאין מה 

 25נתכנס רק אפילו אם לעשות וצריך לקחת אותה בחשבון. נשאלה פה שאלה 

 26לסוגיה הזו שהיא מהותית ומחברת לתוכה זכויות אדם, את מצב החברה 

 27תה. אז אני אומרת בואו נזמן הערבית והאלימות שלא מצליחים להתמודד אי

 28הפורום הפלילי יביעו את דעתם. אנחנו דווקא ש \ניםולכאן ארבעה נציגים ש

 29אני לא חושבת שמישהו  רוצים לשמוע את הקשר כדי לתת החלטה עניינית.

 30פה רוצה לתת כלי נגד זכויות אדם שהוא כלי מסוכן ורחב מדי אבל אין לי את 

 31נו עומדים הבוחרים שלנו שלא יבור ומאחורהכלים להרים יד. אנחנו נציגי צי

 32משנה מאיזה קשת כולם אזרחים ואנחנו צריכים להיות אחראים באצבע 

 33שלנו. אולי הגיע הזמן באמת בלי התרסה. ארז בא והציע לנהל דיון ענייני, אני 

 34 לא יודעת מה אני אצביע כי חשוב לי לשמוע את הדברים. )מדברים ביחד( 
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 1ם פלילי שעושה עבודת קודש ונותן מעצמו שעות ביום שזה ד"ר שוחט. יש פורו :בן לולואדיר 

 2עשרים פעם הוא בדק ושינה פה על כל דבר הוא מפוצץ, כל דבר שכתוב 

 3 תוטירוטעץ. נכון זו לא תורה סיני אבל אני הקטן פה יושב ויש לנו אויוהתי

 4ואת  ים הפלילי שאני ביקשתי בתחילת הדיון לשמוע את תמומשפטיות בתח

 5. אם עכשיו תגידי לי להביא לפה שתי דמויות רבעשל הסניגורית המחוזית

 6 בשלוף אני לא יכול לשלוף יותר טוב מהשתיים האלה. 

 7לא ביקשתי מכם להסתפק בזה אבל אנחנו רואים היום בפסיקה האזרחית 

 8... אני לא רוצה שישלחו אותי בלילה מהבית בגלל  והפלילית שכל שופט עושה

 9רוצה לשמוע עוד אין בעיה יש לכם פה שתי שהיא צודקת שהשכן אמר. רומי 

 10 אוטוריטות. 

 11היא אמרה הגורמים המשפטיים שזה כולל פרקליטות. מה זה הצד השני? זו  מוחמד נעאמנה :

 12 המדינה, הפרקליטות... )מדברים ביחד(

 13לא משתמשים... על  בלהאמירה הבסיסית שאמר יושב ראש הפורום וגם ענ נדב ויסמן:

 14זה  ,בסיס ראיות ענייניות, זה לערב שמן ומים, זה לא עובד זה בלתי אפשרי

 15לקעקע את היסודות של הדין. גם בדיני משפחה מן הסתם יש עקרונות 

 16 חוקתיים בסיסיים שלא.

 17 אני לא נגד, אני רק רוצה להבין יותר.  רומי קנבל:

 18 יר. )מדברים ביחד(לא אמרתי שאת נגד אני מנסה להסב נדב ויסמן:

 19ברגע שמקנים לשלטון אמצעים דרקוניים אנחנו לא יודעים איפה זה נגמר.  

 20)מדברים ביחד( לא צריך לתת לשלטון כלים שלא מתאימים, לא שוללים 

 21מאדם חירות על בסיס ראיות מנהליות, זה לא עובד. שלטון יכול להתחלף 

 22מאז רונות הבסיסיים אנחנו כעורכי דין צריכים להסתכל על העקרונות והעק

 23, אסור שזה הם שלא שוללים מאדם חירות על בסיס ראיות מנהליותומעולם 

 24 יקרה.

 25השתמשו במילים  בלקודם כל אני רוצה להגיד לגבי הנושא עצמו, תמי וגם ענ קס:'צ'ארז צ

 26שהפשיעה בחברה הערבית חמורה מאד. יחד עם זאת אני בדעה שהן לא באמת 

 27מדי יום, שבוע  ןשבו משפחות מאבדות את יקיריה מבינות את האירוע עצמו

 28במספרים שלא נשמעו, זו מכת מדינה. במכת מדינה צריך להפעיל אמצעים 

 29על זליגה, אני הייתי  בלשהם לא סטנדרטיים או שגרתיים. מדברת ענ

 30נה עופר, מפעילים שם אמצעים של חבמילואים תובע וסנגור צבאי, הייתי במ

 31 מכיר זליגה, אני מכיר אירוע שבו הדברים נשפטים,מעצרים מנהליים. אני לא 

 32מגיעים תובעים צבאיים מפרטים וטוענים לגבי ראיות שקיימות. ,יש שופטים 

 33הראיות האלה אנשים שמגיעים שומעים את הטענות ובסופו של דבר את 

 34 מפעילים את הכלים הרלבנטיים ככל שסכנה נשקפת.
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 1פשיעה אז אנחנו קוראים את כאן שזה לא רק ארגוני  לגבי מה שארז אמר 

 2שמדובר להטיל בצו מגבלות על אדם הפועל  3החוק ואנחנו קוראים בסעיף 

 3 במסגרת ארגון פשיעה, זה כתוב. )מדברים ביחד(

 4בסוף ארגון פשיעה יש לו הגדרה על פי החוק ולכן הכלי הזה לא מדבר על ערן  

 5שמים אותם . שעכשיו לוקחים ושולפים אותם וצ'צ'קסולא על ארז  ן אריב

 6אותם ארגוני במקום כזה או אחר אלא על אנשים שפועלים בארגוני פשיעה. 

 7  .ילדיםו ים מצב שבו נהרגים אנשיםרייצמפשיעה ש

 8. אני לא יודע אם אתם יודעים אבל למשטרת .אנשים שנרצחים  ברחובות.

 9ישראל אין כרגע במצב פתרון. רומי אומרת את זה ואני רוצה לחדד את 

 10 הנושא.

 11 ... )מדברים ביחד(למה שר המשטרה לא מתפטר? אם אין פתרון חאלדי: יןיחוס

 12אז הם  , הם לא מסוגלים לטפל בעניין באמצעים לגיטימייםזה לב העניין עמית בכר:

 13חקיקה בלתי חוקתית כשיש קונצנזוס מוחלט אצל כל אנשי מחפשים 

 14י שגם של אנ המקצוע, סנגורים, פרקליטים, אנשים עם דעות כאלה ואחרות

 15יש כאן הסנגוריה הציבורית ו ,היועץ המשפטי לממשלה, גם סנגורים פרטיים

 16כל אנשי המקצוע בעד העתירה  לתמוך בחוק הזה. עמדות פוליטיות שמנסות

 17 )מדברים ביחד|(

 18ישירות. לא אמרתי את זה אל תגיד  )בתגובה( עזוב אני כבר אדבר עם רוטמן 

 19 לי... לא אמרתי פוליטית אמרתי שאנשי המקצוע שמתעסקים...

 20ורומי התייחסה לכך זה בעצם העדר אמון במי  הבגדול מה שאנחנו שומעים פ קס:'צ'ארז צ

 21אותם מוסדות בתי משפט שבסיטואציות  שניתן לו הכוח על פי החוק הזה.

 22תנגחות של המשטר המון בהם ועל האחרות אתם מדברים על ההגנה והא

 23בהם. הם מקבלים את הסמכות, נשיא בית משפט מחוזי על פי החוק הזה 

 24 אשאמור לבחון את הדברים על פי הראיות שמוצגות בפניו על ידי קצין שב

 25לפניו. במקרה הזה אנחנו לא סומכים עליו. זה לא בדיוק שאנחנו לא סומכים 

 26. אנחנו שומעים שאנחנו לא סומכים על עליו כי אנחנו שומעים גם משהו אחר

 27אותו קצין או על אותה משטרת ישראל שתביא את הראיות בפני בית המשפט. 

 28זה מחזיר אותנו בדיוק למקום הפוליטי שבגללו המועצה הזאת לא צריכה 

 29 לדון בעניין הזה. 

 30 תתחיל להתקדם לסיום.תודה שמעתי.  עמית בכר:

 31 די מספיק עם ההתנגחות השטותית הזאת. תן לי בקשה לדבר.  קס:’צ’ארז צ

 32 אתה רוצה לסיים? עמית בכר:

 33מה השטויות האלה? תן לדבר. אותה משטרה שאתה לא נותנים בה אמון  קס:'צ'ארז צ

 34 שכאן מדברים שהיא כאילו תפעיל את החוק.
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 1טרה, אני לא אמרתי שאני לא נותן אמון במש אל תדבר בשמנו או בשמי. עמית בכר:

 2 .תפסיק להמציא ולשקר

 3 שמתרחש פה.  זה הנושא האמיתי קס:'צ'ארז צ

 4 אתה סיימת, אני מעביר את זכות הדיבור.  עמית בכר:

 5 המודוס האופרנדי הנכון שהיה אמור להיות פה כשהצעת החוק זה זאת נדונה. קס:'צ'ארז צ

 6 ענת את רוצה לדבר? )מדברים ביחד( עמית בכר:

 7אתה מתנהג באופן הזוי למה אתה לא נותן לדבר יש לי עוד שני זו הזיה  קס:'צ'ארז צ

 8 משפטים, תן לי להשלים אני מדבר עניינית.

 9 לא אתה מתסיס ומשקר.   עמית בכר:

 10 אני משלים בשני משפטים. קס:'צ'ארז צ

 11 תשלים. עמית בכר:

 12למועצה שעלה המודוס האופורנדי הנכון היה שבמסגרת הצעת החוק בכנסת  קס:'צ'ארז צ

 13כדי שנציגי הלשכה יביעו את העמדה שלהם בוועדת החוקה או איפה שהדבר 

 14 הזה נחקק. אתם עושים הפוך.

 15 לא כל מידע מגיע למועצה. הגיעו לשם נציגי הפורום כפי שנהוג בלשכה שנים. עמית בכר:

 16תנו עכשיו אנחנו חותמת גומי? דבר אחרון איתמר נציג הפורום לא התייעצו א קס:'צ'ארז צ

 17בעניינים כאלה של חקירה יושבי הראש של הפורומים השונים פונים יודע ש

 18גם לוועדות המקצועיות המחוזיות כדי לשמוע את עמדתם בכל הנוגע לעמדות 

 19שהם מביעים כאן. כך זה נעשה בהתחדשות עירונית. אתם פשוט מדלגים על 

 20 עמדות בתוך מוסדות הלשכה.

 21פוליטיות. הן נאמרות מתוך זה שאני גרה האמירות שלי הן ממש לא אמירות   :ענת קאופמן

 22בנתניה. לפני שבועיים הבת שלי יושבת בבית שלה ושומעת פיצוץ ואחרי זה 

 23פיצוץ. נתניה היום נשלטת על ידי מאפיות מה שהיה בעבר חזר. אני חושבת  דעו

 24צריך להחליט לפעמים מה יותר שיש זכויות ויש התנגשות של זכויות.  בלענ

 25או הנכדים שלי של שמירה על חיי אדם על זה שהילדים בעיני נושא  .גובר

 26יכולים ללכת ברחוב באופן שקט, לא רק בחברה הערבית גם בחברה היהודית 

 27כולנו ביחד באותו מקום. אני חושבת שבמקרים האלה צריך לצאת ולחרוג 

 28 ממה שרגיל. 

 29עם כל הכבוד אני ראיתי מי שחתומים על הבקשה, שניהם סנגורים. לא 

 30אותי כי אני יודעת שגם בוועדות מקצועיות אחרות אם יושבים תשכנעו 

 31אנשים שמביאים רק חברות ביטוח למשל כי זה העולם שלי זה יראה אחרת 

 32כאשר ישבו גם נציגי תובעים. כולנו באים מאג'נדה בסוף אי אפשר להתעלם 

 33מזה.  לכן כיוון שאני רואה שחתומים כאן שני אנשים ששניהם סנגורים שאני 

 34ואני  ,ה את השקפת העולם שלהם כסנגורים. אני רוצה לשמוע כאןמבינ

 35מצטרפת בזה למה שרומי אמרה, אני רוצה לשמוע את כל העמדות. אני 
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 1י לא יכולה להיות חותמת גומי של המלצות של אנ \חושבת שזו חובה שלי

 2ועדה. גם אני יושבת ראש ועדה כשאני מביאה את זה לכאן יש דיון. אף אחד 

 3 י בגלל שאת יושבת ראש מקבלים את זה כמו שרוצים. לא אומר ל

 4המסמך מציין ששני נציגים בכירים של הפרקליטות כולל עו"ד נסים מרום   נדב ויסמן:

 5שאני חושב שהוא המוביל מטעם הפרקליטות בטיפול בארגוני פשיעה התנגדו 

 6 להצעה הזאת. 

 7 אז שיבואו לכאן לנשמע אותם. )מדברים ביחד(  נת קאופמןע

 8גם מנהל המחלקה הפלילית בפרקליטות המדינה הופיע והתנגד. )מדברים   ב ויסמן:נד

 9 ביחד(

 10דווקא בהקשר הזאת נדב אין דומה הבעת דעה או דיונים תוך כדי הוועדות  :ורדוןיצחק ג

 11בכנסת כשיש כל מיני גרסאות לזה שיש חוק מוגמר שעבר ועכשיו הבחירה 

 12את העמדה  כן הייתי רוצה לשמוע היא בין החוק הזה לבין להפיל אותו. לכן

 13של הפרקליטות וגורמים פרקליטיים ולא סנגורים ממשרד המשפטים כדי 

 14 שתהייה לנו התמונה המלאה.  זה בהקשר של מה שנדב אמר.

 15אני בדילמה כי אנחנו באמת נמצאים במצב של  אני אומר יותר מזה, אמיתית 

 16מכת מדינה ומבחינתי השאלה אם זה זלג או לא מהחברה הערבית לשאר 

 17זאת לא השאלה זה לא רלבנטי. קודם כל אני חושב שזה  תהחברה הישראלי

 18כן זלג ויזלוג אבל זו לא הנקודה. זו מכת מדינה רצינית מאד וכרגע אין לזה 

 19ד אחד שיש לנו את האינטרס הרציני הזה. מצד שני פתרון. לכן אני מבין מצ

 20אני חשדן לא מסיבות פוליטיות אלא באופן היסטורי אני לא אוהב לתת 

 21 לשלטון כלים דרקוניים מדי יהיה השלטון אשר יהיה. 

 22דווקא כאן הסתכלתי על ההגדרה של ארגון פשיעה לראות מה זה באמת זה  

 23ה'. שם כתוב 'חבר בני אדם מאוגד מפנה לחוק אחר, 'חוק מאבק בארגוני פשיע

 24שפועל בתבנית מאורגנת, שיטתית ומתמשכת לעבירת עבירות  ,או בלתי מאוגד

 25. 'או עבירות המנויות בתוספת הראשונהדיני ישראל הם מסוג פשע  לפיש

 26הלכתי לתוספת הראשונה אני איש של חקיקה עברתי על הדברים. יש שם 

 27משל סעיף של מרמה והפרת אמונים סעיפים שלא כולם יאהבו אותם. יש שם ל

 28שגם כך זה שנוי במחלוקת, זאת אחת העבירות. כשאנחנו חושבים על ארגוני 

 29פשיעה אנחנו חושבים עליהם כמו שאנחנו מדמיינים אותם. מספיק לקחת 

 30התארגנות של אנשים. יש פה גם מרמה והפרת אמונים שזו באמת שאלה. יש 

 31עה בכוח משרה. כלומר, עובד ציבור פה התיימרות כבעל סמכות או שימוש לר

 32העושה אחד מאלה תוך שימוש לרעה בסמכותו או מורה לעשות משהו שפוגע 

 33בזכותו של אחר. כשאתה מחבר את זה לעניין של התארגנות רשמית לא 

 34כשכתוב שם שלא כל אחד מהחברים צריך לדעת על קיומו של האחר  רשמית

 35ם שנפגשת לשיחה . לכן אני זה מזמין שימוש לרעה של כל קבוצה של אנשי
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 1אומר זה כן מאד מטריד אותי מבחינת הסיכון של השימוש לרעה מנגד במשך 

 2 שנים אין מענה למצב הזה ואנשים נהרגים. 

 3לכן למרות שקראתי ועיינתי אני לא מרגיש עדיין שיש לי את היכולת לפסוק 

 4 בעניין הזה והייתי כן רוצה לקבל מענה לשאלות האלה.

 5  אז אולי פורום פלילי יגיש הצעת חוק לשנות את ההגדרה של ארגוני פשע.  :ענת קאופמן

 6קודם כל אני רוצה שנצביע היום. אני אישית ייצגתי חשוד שנעצר ליומיים,  חאלדי: ןיחוסי

 7 אין לו עבר פלילי בכלל. 

 8שה שוטרים לא אחד. יים כותבים מזכרים שהוא תקף אותם, חמרחמישה שוט

 9לעוד יום. ואז לרוע המזל של השוטרים כל האירוע נעצר ליום אחד הוארך 

 10 . )מדברים ביחד(?תועד. אתם רוצים שנסמוך על השוטרים שיגידו

 11אני רוצה להגיד לכם שהעניין הזה שהולכים עם צווים מנהליים בסף ראיות  

 12 נמוך זה אסון לכולם. לא רק לצד הזה גם לצד השני. תבינו לאן אנחנו הולכים.

 13ולתמי שבאמת  בלעם כל הכבוד לחברים פה אני רוצה קודם כל להודות לענ  נביל עתאמנה:  

 14ובאמת איך מסתכלים על הדברים. רוב  תהציגו לדעתי בצורה מתמצת

 15 החברים פה לא באמת מבינים את הפשיעה בחברה הערבית מה הגורמים לה.

 16לעשות, מה היא כן עושה ומה היא לא עושה. עם  המה המשטרה  באמת יכול

 17ד אני סבור באופן אישי שלמשטרה יש כלים. אנחנו לא שוכחים את כל הכבו

 18שהמשטרה קיבלה החלטות לפני לא מעט שנים ומיגרה את הפשיעה  512

 19בחברה היהודית. שום דבר לא השתנה לא צריך שימוש בכלים כאלה כדי 

 20באמת שהמשטרה תעשה את מה שהיא אמורה לעשות .לכן צריך פשוט לעתור 

 21 החוק הזה. צאת בהתראה נגדלו

 22אני מסכם, אני חושב שיש לנו גם במועצה ידע ברמה מקצועית במשפט חוקתי  עמית בכר:

 23ופלילי. זה לא משפט מנהלי והכלים שניתנים למשפט מנהלי. המשפט הפלילי 

 24הוא מהות של החוק. אי אפשר להביא לכאן פרקליטות כי היא לא תעמוד 

 25הם הביעו את עמדתם בדיון על עתירה נגד חוק הם לא עושים את זה. 

 26קצועית בוועדה הרלבנטית לביטחון לאומי של חבר הכנסת פוגל. הם הביעו המ

 27התנגדות לדעתי עמדת היועצת המשפטית היא גם נגד. כלומר כל אנשי 

 28המקצוע, גם הסנגוריה הציבורית מתנגדת. העמדות כאן  במועצה מגוונות כי 

 29 אחרים הם ,יש סנגוריה ציבורית במבט אחד, סנגוריה פרטית בעמדה שנייה

 30 גם כן תובעים ולכן אין כאן עמדה אחת. 

 31אנחנו  הנושא הזה כי תמיד יון ארוך ומפורט. אני בכוונה הקדמתי אתדקיימנו  

 32דוחים לפחות בשבועות האחרונים את הנושאים של הצטרפויות ובסוף לא 

 33מקיימים דיון. יש עמדה של כלל הפורום הפלילי. הוא מורכב מתובעים בהווה 

 34מהצד התביעתי והסנגורי יש עמדה של קונצנזוס. לכן  ובעבר לדעתי גם שם

 35 אני מעלה את ההצעה להצבעה. 
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 1ההצעה שלי היא כזאת, מאחר וכל האנשים ששמענו וגם מי שכתב את המזכר  ערן בן ארי:

 2אף אחד מאלה  נמצא פה לזמן קצר ולא לכל הדיון חושבים כולם באותה צורה.

 3ששמענו לא מומחה לפשיעה במגזר הערבי שזאת התכלית של החוק להיאבק 

 4בה. מאחר ואין לחץ זמן כפי ששמענו אני מציע שלפני שנתכנס ונקבל החלטה. 

 5אני אקח על עצמי אם אתה רוצה למצוא איש מקצוע שיוכל לבוא ולהסביר 

 6 מה קורה פה. 

 7 שמעתי את ההצעה תודה רבה. עמית בכר:

 8ממקום לא של לא לכבד את הפורום הפלילי. אני פשוט רוצה אני דיברתי   י קנבל:רומ

 9 להבין לעומק.

 10 תעמדאת אני חושב שקיימנו פה דיון, החומר נשלח גם יכולנו לקרוא גם יש  עמית בכר:

 11בעד אבל אי אפשר  אהפורום. ערן אתה יודע מה ההצעה והיא מגובשת והי

 12 לבוא ולגרור את הדבר. מי בעד ההצטרפות?

 13 )בתגובה( מה זה עניין של דתי או לא, מה אתה מציק לה? מה הערת לה הערות? 

 14 תפסיק להשתלח באיש לפחות תכבד את המבוגרים ממך.  קס:'צ'ארז צ

 15 מי נגד, מי נמנע? חמישה נמנעים תודה רבה. )מדברים ביחד( עמית בכר:

 16 

 17 2023אישור דוחות כספיים לשנת  .2

 18 

 19מוגש. נמצא פה רואה החשבון ניתן לו להציג את הדוחות.  2023דו"ח כספי  איתמר פנץ:

 20 הדוחות האלה הוצגו מראש לכל חברי המועצה.

 21לבושתי שכחתי לציין שלפני מספר ימים איבדנו מספר חברים אני עוצר אותך,  עמית בכר:

 22כאן את עו"ד אליעזר פני גיל שנפטר, היה חלקם בנסיבות טרגיות. אני מציין 

 23יושב ראש מספר שנים רב של ועדת שכר הטרחה הארצית שלנו שנפטר בעת 

 24יח ולציין אותו. אנחנו צטיול שורשים בבולגריה. נמצא את הדרך להנ

 25 משתתפים בצער המשפחות, ביום חמישי ההלוויה נפרסם את מועדיה.

 26תמיד עזר לכולם, איש יקר. לא היה  ארבעים שנים הוא היה פעיל בלשכה. :דובר

 27 טלפון , פנייה לעזרה, לעצה, לתבונה תמיד הוא ענה. יהי זכרו ברוך.

 28וצר לי  לא הכרתי את המנוח אבל אני שמח שהיה כזה פעיל בתוך הלשכה איתמר פנץ:

 29שהוא הלך לעולמו. לגבי הדוחות הכספיים התחלתי לומר שהדוחות לשנת 

 30עבר לפני מספר חודשים את  2023דו"ח כספי הוגשו לרשם העמותות,  2022

 31ועדת הכספים. בשל דיונים שקיימה המועצה הדו"ח לא לעבר למועצה. היום 

 32מועצה על מנת שנוכל להגיש באיחור לצערי מבחינת ההוא מוגש לאישור 

 33 המועדים שרשם העמותות נתן. 

 34הלשכה  בדו"ח הפעילות של הלשכה, 2023סקירת הדוחות הכספיים, בשנת  :משה פן

 35של  2022שקלים זה לעומת עודף שהיה בשנת  1,071,000סיימה בגרעון של 
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 1שקלים זאת אומרת בשנה הזו הלשכה ניצלה כמעט לחלוטין ומעבר  7,182,000

 2בחינת דוחות כספיים מזומנים יש ללשכה יתרות מציב הלשכה. קלכך את ת

 3 .2023מיליון שקלים לסוף שנת  60-מזומנים של כ

 4במסגרת חייבים ויתרות חובה יש כרטיסי אשראי ושטרות גבייה בסכום של 

 5מיליון שקלים,  45-של כ 2023מיליון שקלים.  יש התחייבויות לתום שנת  25-כ

 6. 2023-שנגבתה ב 2024מחצית מהסכום היא גבייה מראש של דמי חבר לשנת 

 7תחייבויות יתרת ההתחייבויות הן התחייבויות לספקים ונותני שירותים. יש ה

 8 מיליון שקלים.  1.9-לעובדים לעתודה לסיום יחסי עובד מעביד בסכום של כ

 9 בסך הכל יש לנו עודף בנכסים נטו שוטפים מפעילות של הלשכה בסכום של 

 10 90-הייתה ירידה בהכנסות מור הפעילות זמבחינת מח מיליון שקלים. 100-כ

 11מיליון  62-ילות כמיליון שקלים. יציבות יחסית בעלות הפע 77-מיליון ל

 12שקלים ועלייה בהוצאות מכירה וכלליות בין היתר בגלל הוצאות חד פעמיות 

 13 שהסתיימו בגרעון של מיליון שקלים. 2023-של הבחירות שהתקיימו ב

 14במסגרת הדוחות אנחנו מפרטים את סכום כל ההוצאות וההכנסות, יש פירוט  

 15ה ונלוות ופעילות כאשר כמובן ההוצאה המרכזית היא עבור שכר עבודמלא 

 16                מיליון שקלים שני הסעיפים האלה מהווים  62אקדמית מקצועית. מתוך 

 17 64מיליון שקלים. בצד ההכנסות ההכנסה העיקרית היא דמי חברה  50-כ

 18מבחינת הוצאות הנהלה מיליון שקלים הכנסות.  87מיליון שקלים מתוך 

 19מיליון  13שרדים ומשרדיות של וכלליות גם כאן הסכום העיקרי זה אחזקת מ

 20מיליון שקלים הווה אומר מחצית מההוצאות. זה פחות או  26שקלים מתוך 

 21 . 2023יותר סיכום התוצאות לשנת 

 22אני חייב להגיד שהדוחות האלה הם דוחות כספיים מאוחדים בהם אנחנו  :יזדיתומר 

 23 מאחדים גם את החברה הכלכלית, ההוצאה לאור וגם את שכר מצווה. את

 24הדו"ח הכספי של שכר מצווה רו"ח משה פן ביקר. זה דו"ח כספי על פעילות 

 25זניחה, אין בזה פעילות כי כל הפעילות של שכר מצווה מבוצעת מתוך הלשכה 

 26עצמה. זו עמותה שאמורה הייתה לקבל תרומות. אין תרומות כרגע התרומות 

 27אנשים שקלים לערך במשך שנה שלמה שנובעים מ 6,000שהתקבלו בסכום של 

 28שרגילים לתרום כאוטומט מתוך זיכרון עצמי שלהם שהם תורמים כל שנה 

 29לאותו מקום. זו כל הפעילות של העמותה בשנה והם מאוחדים פה. המועצה 

 30נחשבת כאסיפה כללית שלהם ובהזדמנות הזאת אנחנו מאשרים את שני 

 31 הדוחות.

 32שר משהו של החברה אין דירקטוריון לחברה הכלכלית. אנחנו אמורים לא קס:'צ'ארז צ

 33הכלכלית אנחנו שואלים אם הם התאספו הייתה ישיבה, אישור תקציב, מה 

 34 )מדברים ביחד(הם עשו? 
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 1 בחברה הכלכלית  אנחנו צריכים קודם כל לאשר דירקטורים כאסיפה כללית  :ערן בן ארי

 2 שכבר לא אישרנו כמה שנים ואז לאשר את הדוחות של החברה הכלכלית אלא

 3 ם כן אתה מוותר על החלק של החברה הכלכלית בדו"ח המאוחד. א

 4 ליאור מסר את התוצאות של החברה הכלכלית. )מדברים ביחד(  נדב ויסמן:

 5הבנתי את מה שאתה אומר אלא שזה לא תואם את הדין. אני חושב   איתמר פנץ:

 6שהרגישות של רומי לחכ"ל קיימת גם אצלי. אני חושב שהשיח על החכ"ל צריך 

 7התקיים. אין קשר בין אישור הדוחות הכספיים שמבוקרים על ידי רואה ל

 8 חשבון של הלשכה.

 9 )מדברים ביחד(  ?הוא רואה חשבון גם של חכ"ל קס:'צ'ארז צ

 10רואה החשבון המבקר מבקר את הדוחות הכספיים של הלשכה ושל  מירית שליו:

 11 חווה דעתו. מהתאגידים שבשליטתה ו

 12 עובדתית לא נכון. אני אראה לך את החוק. )מדברים ביחד(מה שערן אומר   איתמר פנץ:

 13הדיון בעניין החכ"ל בעיני ברמה המהותית שזה יהיה... לרבות ההוצאה לאור  

 14חד משמעית מפריע לי מאד שגם אני רואה את זה כקבוצה סגורה שאני לא 

 15 יודע מה קורה שם. 

 16ית בלי שהאסיפה הכללית אתה לא יכול להכניס את הדו"ח של החברה הכלכל ערן בן ארי:

 17 דנה בו קודם.  

 18והיות וכרגע אנחנו מאשרים את הדו"ח הכספי היות והחוק אומר אחרת.  איתמר פנץ:

 19 המאוחד. אמרתי שאני לא מרוצה מהדבר הזה.

 20הערות מהותיות  היואני מקבל את העמדה של ועדת הכספים. חבל שאם  עמית בכר:

 21מהסוג הזה אפשר היה לפנות לפני ולהעיר לתשומת לב ואז ניתן היה לבדוק 

 22יושב שומע גם את אני אני מקבל את עמדתך אבל  . כרגעהטענה יותר לעומק

 23ואני מעלה את אישור הדוחות  תוהיועצת המשפטיכספים הראש ועדת 

 24 . מי בעד? )מדברים ביחד(להצבעה

 25הערות, ההערה הזאת הייתה הערה מקדמית. לגבי הדוחות עצמם יש לי עוד  ערן בן ארי:

 26מילון שקלים מתוכם  3.5אני רוצה לדבר על הסיפור של הגרעון בתל אביב של 

 27 . אני רוצה לפתוח את העניין לדיון פה.2023מיליון שקלים בשנת  1.5נצבעו 

 28 הנושא הזה נדון פה במסגרת הדיונים בתקציב. איתמר פנץ:

 29 פעם ראשונה שאנחנו רואים את הדו"ח הכספי. מתי זה נדון? ,אל ערן בן ארי:

 30כשמאשרים דוחות כספיים לא דנים בשאלות שאתה מעלה. אלה שאלות  עמית בכר:

 31 כשמאשרים תקציב. 

 32 יש פה חריגה מתקציב. ערן בן ארי:

 33שוב, צריך לדעת האם הדוחות הכספיים שרואה החשבון אישר משקפים את  עמית בכר:

 34המצב העובדתי.  השאלה  היא האם החתימה של רואה החשבון על הדוחות 
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 1לא השאלה למה הגיע וכולי.  ?היא אמת. האם הם מייצגים מצב אמת

 2 )מדברים ביחד(

 3לא יכולים לאשר  אני חושב שעד לבדיקה מעמיקה של הדוחות האלה אנחנו  ערן בן ארי:

 4 אותם. 

 5 הסיפור של הגרעון נדון במסגרת ההעברות התקציביות. איתמר פנץ:

 6 מי בעד אישור הדוחות? )מדברים ביחד(  עמית בכר:

 7 מי נמנע? אין. )מדברים ביחד(  מי נגד? 

 8 

 9 

 10המינויים לקאדים על פי חוק הקאדים, ובוועדה למינוי קאדי  תבחירות לנציגי הלשכה בוועד

 11 1962-מד'הב כל פי חוק בתי הדין הדתיים הדרוזיים, התשכ"ג

 12 

 13. מד'הב אנחנו נפתח עם החלק הראשון של הבחירות לוועדה למינויי קאדי נה בלום:ד

 14 םתאח ד"הוע לעוון שהיה מועמד אחד שהגיש מועמדות אנחנו מכריזים יכ

 15 םייתדה ןידה יתב קוח יפל בהדמ כנציג הלשכה בוועדה למינוי קאדים בעס

 16  .יונימה לע ותוא םיכרבמו םייזורדה

 17 37  :םידאקה קוח יפ לע םבחירות לנציגי הלשכה בוועדה למינוי קאדיל תעכו 

 18 23 ,הזיאזע ןאור ד"ועל קולות  8 ן,פתק לב ועיבצה 2חברים הצביעו כאשר 

 19שני  ןכ לע. חוסיין חאלדי ד"הועל תועבצה 72-ו אאל חליאלה  ד"ועל תולוק

 20 ןידה יכרוענציג הלשכה בוועדה למינוי קאדים על פי רוב חברי המועצה הם 

 21 וחוסיין חאלדי.חלאילה  ואאל

 22 וחוסיין שנבחרו על ידי המועצה. אני רוצה לברך את כל המועמדים את ואאל עמית בכר:

 23של ייצוג נשים בכלל.  מכיוון שבימים האחרונים עלתה סוגיה חשובה ביותר

 24אני קודם כל חוזר ומברך את החברים שנבחרו. אתם יודעים היטב שבבחירות 

 25לוועדה לבחירת קאדים כמו כלל הנציגים הסטטוטוריים כל החברים שרצו 

 26ידום נשים הוא נושא חשוב ביותר יכלו להגיש מועמדות. הנושא של ק

 27שהלשכה חורתת על דגלה גם בנושא של קידום מנהלים ומנכ"ליות וגם 

 28מנהלות בשדרות הניהול, גם בנושא של קידם שופטות, נושאי מאבק על 

 29ים ערכיים ונשיים. אני כשלעצמי בסיעה כשהתמודדנו למועצה הארצית אנוש

 30גאה מאד במועצה חזקה עמדתי על כך שיהיה שוויון מגדרי מלא ואני 

 31 שוויונית.

 32שהמלצתי לנציגי ככפי שהתבטאתי לא פעם בכתב וגם בהופעות רשמיות  

 33הלשכה בוועדה לבחירת שופטים לקדם מועמדות בעת הזאת לבית המשפט 

 34העליון. כתבתי על כך גם לשר המשפטים וגם הכרזתי על זה בנאומים.  באותה 

 35סיין חאלדי גם על הכוונה לקדם רוח אני שמח מאד על ההצהרה של חברנו חו
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 1נשים קאדיות לתפקיד החשוב הזה. אני סומך על ידיהם של ואאל וחוסיין עם 

 2תנו בשנתיים האחרונות נגד שכם אלשכם  ,םהלש עם העמדות ,הניסיון שלהם

 3המהפכה המשפטית ובעד מדינה שוויונית דמוקרטית וליברלית. עם היכולות 

 4הביא לתוצאה תקדימית ורצויה של הפוליטיות שלהם ועם ההכרות שלהם ל

 5מינוי נשים לקאדיות לא אחת כפי שיש היום אלא לשאוף לכמה שיותר. כפי 

 6שהצבנו לעצמנו משימות חשובות ועמדנו בהן כך נעמוד גם במשימה הזאת. 

 7 תודה רבה.

 8 

 9 

 10 -הישיבה נעולה-


